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VEZETŐSÉGI MEGBESZÉLÉS JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Időpont:  2023. november 13. 19:00 

Helyszín: online (Google Meet alkalmazással) 

Résztvevők:  

 

Név – tisztség  Jelen 

Feltein Attila – elnök igen 

Kabai Józsefné – gazdasági ügyekért felelős társelnök igen 

Mátis István – tagsági ügyekért felelős társelnök igen 

Bácsi Péter – támogatásokért és marketingért felelős társelnök igen 

Terjék Attila – programszervezést támogató társelnök igen 

Vámos-Hegyi Attila – oldtimer szekcióvezető, belföldi kapcs. felelős társelnök  igen 

 

 A vezetőség tehát szavazóképes. 

  

 

Napirendi pont 23-16: tagdíjemelés 2024-re (BP) 

Összesítve a 2023. évi működési kiadásokat, ezek 625.000 Ft-tal meghaladják a tagdíjból származó 

bevételeket. Az egyéb kiadásaink, pl. eszközvásárlások, rendezvények költségdeficitje stb. ezen felül 

értendők, és javarészt a webáruházi bevételekből tudjuk finanszírozni. 

Javaslat: a tagdíjat emeljük olyan szintre, hogy fedezze a működési kiadásokat. Jelen állapot szerint  

25.000 Ft-os tagdíjat látunk minimálisan indokoltnak.  

Döntés: a javasolt 25.000 Ft-os tagdíjat az elnökség támogatja, a közgyűlés elé terjesztjük 

szavazásra. 

 

Napirendi pont 23-17: a 2023. évi tagdíjbevétel 10%-ának felajánlása jótékony célra (FA) 

Javaslat: a december 2-i közgyűlés a következő két szervezet közül válassza ki, ki kapja a 

támogatást: 
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a) A komáromi „Összhang” Közművelődési Alapítvány kaphatná a komáromi Egressy Béni 

Zeneiskola és a Garabonciás Néptáncegyüttes anyagi támogatására. Mint ismeretes, 

klubtagunk Győrfi György és családja 16 éve rendez Komáromban Jaguar találkozót, az 

ajánlásra őket kértük fel.  

b) A Bajai Gyermekosztályért Alapítvány a bajai Szent Rókus Kórház gyermekgyógyászati ellátását 

segíti. A javaslat Weiner Tamás klubtagunktól, az idei nagytalálkozó társszervezőjétől érkezett. 

 

Döntés: a javaslatot az elnökség támogatja, a közgyűlés elé terjesztjük szavazásra. 

 

Napirendi pont 23-17: autóparkunk fejlesztése (FA) 

A klub arculatának meghatározó része az autópark. A klubtagokat motiválni kell, hogy minél 

nagyobb presztízsértékű autókkal vegyenek részt a találkozókon.  Erre a következő javaslatok 

érkeztek az elnökségi tagoktól: 

Javaslatok: 

a) MNHJR tagság és az ezzel járó kedvezményes GKFB ügyintézését fogja össze, segítse elő a klub. 

(VHA) 

b) Casco ügyintézést fogja össze, segítse a klub az oldtimerek esetén. (FA)  

c) JDHT igazolás megszerzését vállalja át a klub az oldtimerekre (FA) 

d) az oldtimerek (>30év) kapjanak egy szép plakettet az autóra (MJC Oldtimer Szekció vagy 

ilyesmi) mondjuk március végéig, illetve belépesük véglegesítésekor (FA) 

e) az újabb sportkocsisok (XK, F-type) is kapjanak plakettet/matricát (pl. MJC Sport Szekció) (FA) 

f) a létszámkorlátos rendezvényeken élvezzenek elsőbbséget (FA) 

g) esetleg parkolás vagy más logisztikai probléma esetén szintén legyen elsőbbségük (FA) 

h) szépségverseny hirdetés, fotózás finanszírozása (VHA) 

i) MAK OT előminősítésben való segítség (VHA 

Döntés: Az a) c) d) g) i) pontokat 2024-ben megpróbáljuk bevezetni, megvalósítani. A többi 

javaslatot tovább érleljük, és később mérlegeljük.  

 

Napirendi pont 23-18: Szabálygyűjtemény készültségének státusza (BP) 

A Közlekedési Etikett, valamint a klub rendezvényeivel kapcsolatos ajánlások gyűjteménye is 

elkészült és a honlapon kiadásra került. A tagfelvételről egy részletesebb leírást készít MI. 

 

Napirendi pont 23-19: Számviteli Szabályzatok készültségének státusza (KM) 

Elkészült egy alapverzió, további finomítás után KM az Elnökség elé terjeszti, majd megvitatjuk és 

elfogadjuk, lehetőség szerint év végéig. Két rész már elkészült, további 3 pedig készülőben. 
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Napirendi pont 23-09: elismerések (MI, BP) 

Javaslat: a 2023-es év során a klubért végzett munkájuk alapján részesítsük elismerésben Gazsy 

Csabát, Kabai Józsefet, Temesi Györgyöt és Kozák Pétert. 

Döntés: a javaslatot az elnökség támogatja, az elismerő okleveleket  az évzáró rendezvényen adjuk 

át. 

 

Napirendi pont 23-10: 2024-es programterv (FA) 

Javaslat: a JECHungary_Events-2024.xlsx fájlban felvett 8 rendezvényt valósítsuk meg, a 

programszervezők (FA, TA) tervét, és a tagság köréből beérkező felajánlásokat is figyelembe véve.  

Döntés: a javaslatot az elnökség támogatja, de BP különvéleménye szerint legalább 10 

rendezvénynek kellene lennie.  

 

 

 

Feltein Attila – elnök 

Magyar Jaguar Club 

 

 


